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Het is de afgelopen weken even stil geweest rondom de werkgroep Toekomst DETO, maar dat 
betekent niet dat er stil gezeten is! In januari zijn alle leden bezocht met een informatie pakket en is 
het antwoordformulier uit dit pakket eind januari ook weer opgehaald door de werkgroepleden. Met het 
ophalen van de antwoordformulieren zit de klus er voor de werkgroep formeel op. Nu is het de beurt 
aan de selectiecommissie die de juiste man/vrouw op de juiste plaats mag proberen te zetten, voor 
wat betreft bestuur- en kaderfuncties. Hierbij willen we alle leden die het antwoordformulier hebben 
ingevuld van harte bedanken! 

Het aantal ingevulde antwoordformulieren bedroeg 55% van de totaal uitgezette pakketjes waarbij de 

meerderheid met name interesse had voor de operationele functies. Ook waren er leden die aangaven 

momenteel geen tijd te hebben voor vrijwilligerstaken binnen onze club maar wellicht later wel. Tot slot 

was er jammer genoeg ook een groot aantal leden dat het formulier helemaal niet heeft ingeleverd. De 

selectiecommissie gaat ervan uit dat deze laatstgenoemde groep, waar nodig, de komende tijd voor 

functies kan worden benaderd. 

De selectiecommissie bestaat uit een neutrale voorzitter, Gerjan Smelt, en bestaat verder uit vier 

leden uit de beide werkgroepen “beleidspijlers” en “vrijwilligers”, te weten: Derby Krommendijk, 

Henrique Vossebeld, Gerrald Eshuis en Herman Hulsegge. Vanuit het bestuur zijn Huib Eshuis en 

Arjan Goosselink afgevaardigd in de commissie. 

De selectiecommissie gaat zich in eerste instantie in tweetallen bezig houden met het invullen van de 

bestuursfuncties. Zodra dit traject is afgerond, zal de commissie een voorstel aan het bestuur 

presenteren zodat het bestuur deze in een extra ALV kan benoemen. Vervolgens kan de commissie 

samen met het bestuur aan de slag om de verdere kader- en operationele functies op basis van de 

input van de leden in te vullen. We hopen jullie binnenkort over de extra ALV te kunnen berichten! 

Doelstelling is, zoals vorig jaar afgesproken, om richting het nieuwe seizoen 2020-2021 alle functies 

zoveel mogelijk te hebben ingevuld zodat we na de zomervakantie zo optimaal mogelijk aan de slag 

kunnen met de toekomst van DETO! 

 


